



### 旅游保险知多少?

#### 一些你應該要知道的旅遊保險小知識。

How much do you know about travel insurance? Here are some little tips that you should be aware of travel insurance coverage.

•早買早享受!同一價錢,享受最長保障期。如出發前因為一些意 外而導致旅程受影響,都有得保!

The earlier you subscribe at the same price, the longer period you will be insured against incidents that may lead to unwanted impacts to you before the journey!

現時恐怖襲擊活動並不罕見,即使未必能防範,至少如果不幸發 生意外,都可得到保險公司的緊急支援。所以在購買旅遊保險時 可參考相關條款是否涵蓋恐怖襲擊活動。

Terrorist attacks are not uncommon nowadays, even though it may not be preventable, at least emergency support will be provided by insurance company if unfortunately accident occurs. Therefore, the purchase of travel insurance may refer to the relevant provisions if its coverage includes terrorist attacks.

• 一些高危活動 (例如降傘、滑雪、潛水之類) 並不一定受保障,所 以如果旅程有高危活動,需更審慎選擇適用的保障。

Some high-risk activities (such as skydiving, skiing, diving etc) may not be included as part of the insurance coverage. So be sure to choose the adaptive coverage to match your needs.

• 投保額是否越高越好?要考慮甚麼呢?

主要考慮所前往地區的消費水平及醫療費用水平 以確保投保足夠的保額。

Does higher insured amount mean better?

What considerations should you take into account? Mainly consider the level of consumption and level of medical expenses of the destination to ensure that the insured amount is sufficient.



「旅遊危機處理辦公室」已成立旅遊警示機制,「旅遊警示保障」於大多數的 旅遊保險條款內已經包含。這適用於有關預定旅程目的地於保險生效日 當日並未有被「旅遊危機處理辦公室」發出旅遊警示的受保旅程。

"Tourism Crisis Management Office" has set up a travel alert system. "Travel Alert Protection" is included in most travel insurance terms. This applies to the travel destination during the itinerary where Travel Alert is not hoisted by the "Tourism Crisis Management Office" on the effective date of the insurance policy.

上述資訊謹供參考,並不構成保險合約一部份。有關旅遊保險的條款細則及不保事項 會因各保險公司而異,請向有關保險公司諮詢專業意見。

The above information is for reference only, and is not part of the insurance contract. In regards to travel insurance terms and conditions, and exclusions, this shall differ from different insurance companies. Please seek for professional advice from your insurance company.



## Hotels.com訂房奠享88折優惠

**Enjoy 12% off your booking on Hotels.com** 

於Hotels.com加入BCM Mastercard卡,預訂最少 兩晚住宿,可享第一間客房88折優惠。

Register your BCM Mastercard card at Hotels.com to enjoy 12% off the price of the first room in your booking with a minimum 2 nights stay.

簡單跟隨以下步驟,即享折扣

Redeem your discount by following the steps below:





gn into your hotels. account via www.hotels.com/sa







憑Hello Kittv萬事達卡預訂更可

享高達 4倍積分 獎賞!

Book with Hello Kitty Mastercard cards to enjoy up to 4X bonus point!

#### 推廣期 Promotion period

即日起至2018年3月31日前預訂,住宿須於2018年6月30日前完成 Book before 31 March 2018 Stavs to be completed by 30 June 2018

\*須受條數及細則約束。 Terms and conditions apply.







Register your BCM Credit Card to redeem Red Packet by accumulating designated Credit Card spending amount or number of transaction within any of the spending periods! Each customer can entitle to a maximum of \$888 Red Packet! Act now and make your holidays more exciting!

Tier Tier Tier 累積簽賬 accum, spending 簽賬次數 accum, no. of transaction 旺旺紅旬. Red Packet

凡於每段簽賬期內均達成一項簽賬要求更可額外獲贈

# 終極新春旺旺大紅包5228

Accomplish one spending requirement in each of the spending phases to receive an additional Bonus Red Packet of \$228

本推廣不適用於Doraemon信用卡。每位客戶最多只可登記一張信用卡參與本推廣。 This promotion is not applicable to Doraemon Credit Cards. Each Cardholder can only register one Credit Card to enroll into the Promotion.

簽賬期 **Spending Phase**  (1) 11/2/2018 - 17/2/2018

**(2)** 18/2/2018 - 24/2/2018

(3) 25/2/2018 - 3/3/2018

**(4)** 4/3/2018 – 10/3/2018

登記方法 **Registration Methods** 



www.bcm.com.mo



親臨澳門商業銀行各分行 Visit any BCM branches

章 約 8796 8888

HERRIN, MEZADISADISHEZIYADISHERRIN, MADADISADISHEZIYADISHERRIN, ANIMANDURANDURANDURANDURAN ZAMANDARIYAZIYADI ANAMENZARIYAZI ANIMANDURAN ZAMANDURAN ZAMANDURAN







www.bcm.com.mo TeleBCM 商業理財通 8796 8888



### 富豪海鮮酒家 Beverly Seafood Restaurant



( 2878 0708

澳門羅理基博十大馬路70號富豪酒店5樓 70 Avenida do Dr. Rodrigo Rodrigues. Macau Hotel Beverly 5°

\*酒水、特價及宴會除外 Not applicable to lineurs, special offers and banquets



### 帝濠軒 Emperor Court



( 2832 8828

澳門上海街51號和北京街106-I號 帝濠洒店1樓

Rua de Xangai, no.51 e Rua de Pequim, no.106-l, 1° andar do Hotel "Emperor Hotel".Macau

\*酒水、特價及宴會除外

Not applicable to ligeurs, special offers and banquets.





( 2886 0000

澳門皇朝區天鑽大廈雅詩閣酒店一樓 Rua Cidade de Braga, ASCOTT Macau, Macau

Not applicable to lineurs, special offers and banquets.









順軒海鮮酒家 Shun Hin Seafood Restaurant



( 2883 6666

漁門皇朝區天鑽大廈雅詩閣洒店一樓 Rua Cidade de Braga, ASCOTT Macau, Macau

\*洒水、特價及宴會除外 Not applicable to liquers, special offers and banquets.



豐收台 The Mix



( 2883 3377

澳門皇朝區天鑽大廈雅詩閣酒店一樓 Rua Cidade de Braga, ASCOTT Macau, Macau

\*洒水、特價及宴會除外 Not applicable to ligeurs, special offers and banquets.



上海灘菜館 Restaurant ShangHai Bund

凡消費滿\$200或以上可享九折優惠



2878 0081

澳門新口岸北京街54-C號及8號 怡珍閣一樓 No. 54-C.E8, Rua de pegum, I CHAN KOK, 1 Ander, macau

- Not applicable to special offers.
- \*不適用於公眾假期及公眾假期前今





## BCM Mastercard®尊享船票低至七折優惠

BCM Mastercard invites you to set sail with up to 30% savings

憑BCM Mastercard卡購買金光飛航頭等艙船票即享獨家折 扣禮遇,讓您從航程中感受寫意之最。在美麗海景擁抱 下,您更可享免費餐飲及優先登船等款待,升級享受從起 航一刻展開。

As a BCM Mastercard cardholder, look forward to an elevated travel experience with exclusive discounts when you book Cotai Water Jet's premium Cotai First seating. To top it off, you can enjoy complimentary food and beverages, as well as priority disembarkation privileges to make your journey even smoother sailing.

## 市區航線頭等艙 成人正價船票可享

First Ferry full-fare adult ticket for City route

20% off

30% off

機場航線頭等艙

成人正價船票更享

First Ferry full-fare

adult ticket for Airport route

# 推廣期:2018年1月1日至12月31日

Promotion Period: From 1 January to 31 December 2018

此優惠只適用於在金光飛航指定票務櫃檯購票,更多條款及細則請瀏覽

The offer is only valid for tickets purchased at Cotai Water Jet Ticket counters. For more terms and conditions, please visit https://www.cotaiwateriet.com/ferry-promotion/mastercard-promotion-2018.html





由即日起至2018年12月31日,澳門商業銀行信用卡客戶 可於笑面府尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2018, BCM Credit Cardholders can enjoy the below offer at Smile House:



# 凡消費滿\$800可獲贈 精選紅酒一枝

(價值\$268)

Enjoy a bottle of complimentary Red Wine (valued at \$268) upon spending of \$800 or above

地 址: 澳門林茂海邊大馬路信濤灣地下AB舖 Address: Av Marg Lam Mau Ed Billows Bay r/c AB

營業時間Opening Hours: 12:00pm - 2:00pm 6:30pm -10:30pm

逢星期三休息 Close On Every Wednesday

訂座電話Booking : 2882 7000





澳門商業銀行信用卡客戶可享八折購票優惠

BCM Credit Cardholders can enjoy 20% discount on admission tickets

節目門票現於澳門售票網公開發售

Tickets available through the Macau Ticketing Network









